
Zápis zo zasadnutia Komisie Životného prostredia. výstavby a územného plánovania.
konaného dňa 14.04.2016 o 17:00 hod. v zasadačke Obecného úradu Jaslovské Bohunice
pri POŠTE.

Prítomní členovia komisie: Ing. Bokor Ľuboš, Ing. Pekár Vladimír., Čapkovič Viliam., Ing. Varga Marián
Ospravedlnený člen komisie: Ing. Kiripolský Peter
Prítomní za obecný úrad: starostka Krajčovičová Božena, Nádaská Gabriela, Tomašovičová Veronika
Prítomní prizvaní hostia: Ing. arch. Horváthová Zuzana, Milan Boris, Miloslav Fritz, Marián Kocián, Ing. Milan
Fitoš
Prítomní poslanci: Ing. Slivenský Peter

- Na začiatku dal predseda komisie hlasovať o zmene poradia bodov programu a to nasledovne:

Program rokovania:

1. statický posudok budovy na ul. Hlavná Bohunice Č. 32 /KVETINÁRSTVO/
2. parkoviská pri Ubytovni
3. prestavba Obecného úradu Jaslovské Bohunice, Námestie sv. Michala 36/1 OA - ROZPOČET
4. riešenie Sídliska
5. detské hracie centrum lv priestoroch reštaurácie v amfiteátri/
6. rôzne

proti:

4 (Bokor, Pekár, Čapkovič, Varga)

O

Hlasovanie: za:

zdržal sa: O

Zmena poradia bodov v programe schválená

1. Statický posudok budovy na ul. Hlavná Bohunice č. 32 /KVETINÁRSTVO/

.�.... Komisia bola oboznámená so statickým posudkom vypracovaným Ing. Ivanom Jindrom, , ktorý
vzhl'adom na zlý stav konštrukcie strechy, zvislých konštrukcií a nákladov na sanáciu doporučuje
demoláciu objektu.

Komisia súhlasi s demoláciou budovy IIa ul. Hlavná Bohunice č. 32/KVETINARSTVO/

Hlasovanie: za: 4 (Bokor, Pekár, Čapkovič, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

:Z. Parkoviská p"; Ubytovni

Komisia bola oboznámená s tromi návrhmi usporiadania parkovísk pri Ubytovni.

Komisia vzhl'adom na rozmiestnenie parkovacích miest a začlenenie aj zelene do tejto plochy,
odporúča návrh č. 1 - vid' príloha Č. I



Hlasovanie: za: 4 (Bokor, Pekár, Čapkovič, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

3. Prestavba Obecného úradu Jaslovské Bohunice, Námestie sv. Michala 36/10A - ROZPOČET

Komisia bola oboznámená s novovypracovaným rozpočtom na prestavbu obecnéno úradu na prízemí a
I.NP v sume: 175 000,- € + 20 000,- € na novú elektroinštaláciu v suteréne.

Komisia berie rozpočet na vedomie.

Hlasovanie: za: 4 (Bokor, Pekár, Čapkovič, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

4. Riešenie Sídliska

Ing. arch. Horváthová oboznámila všetkých prítomných so svojim návrhom ako komplexne vyriešiť
Sídlisko - cesty a chodníky, odvodnenie s návrhom vodných záhrad ,umiestnenie podzemných
kontajnerov na odpad a dobudovanie chýbajúcich parkovacích miest.

Vzhľadom na to, že k tomuto návrhu nebolo vera času na vyjadrovanie a prítomní zástupcovia z
bytových domov ako aj niektorí vlastníci bytov na Sídlisku sa vyjadrovali väčšinou nesúhlasne, a to
najmä s umiestňovaním parkovacích miest medzi bytovými domami a návrhom vodných záhrad,
komisia odporúča, aby bolo zorganizované stretnutie v�etkých vlastníkov bytov na Sídlisku s
projektantkou Ing. arch. Horváthovou, ktorá by opätovne vysvetlila a zdôvodnila svoj návrh,
vypočula si návrhy aj ostatných vlastníkov bytov na Sídlisku a opodstatnené a zmysluplné návrhy aj
zapracovala do komplexného riešenia Sídliska. Komisia navrhuje využitie ďalších možných
parkovacích miest pri garážach, pri trafostanici I ak to bude možné vzhl'adom na inžinierske siete
a odpredaj do vlastníctva obcel a navrhnuté parkovisko na mieste bývalého asfaltového ihriska z
jednej strany uzatvoriť a sprístupnit' len z jednej strany.

Z komisie sa ospravedlnil a odišiel Ing. Ľuboš Bokor

Hlasovanie: za: 3 (Pekár, Čapkovič, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

5. Detské hracie centrum lv priestoroch reštaurácie v amfiteátri/

Komisia bola oboznámená s návrhom detského hracieho centra a berie na vedomie.

Hlasovanie: za: 3 ( Pekár, Čapkovič, Kiripolský)

Oproti:

zdržal sa: O

. "--.



6. Rôzne:

- Komisia bola oboznámená so zámerom obnovenia detské ihriska LIENKA.

Nové detské ihrisko bude zmenšené, pretože bude zrealizované len na pozemkoch obce, bude
novovytvorený kopec a budú vymenené všetky hracie prvky za nové.

Člen komisie Viliam Čapkovič navrhol, aby sa na cyklotrase obnovilo zábradlie na lávke cez potok
- za bezpečnejšie.

....l~~.~ .
Ing. Ľuboš Bokor

predseda komisie ŽP, výstavby a územného plánovania

zapísala: Gabriela Nádaská., 14.4.2016, Jasl. Bohuinice


